
PROTOKOI- N. XXtv/2020
z sesii Rady cminy Rybno odbytej w dniu 1 4 paidziernika 2O2O r,

^ 
w sala OSp w Rybnio przy ut. Lubjwskiej fS pbO przewoOnict*em

rana ]'Dtra Kornatowakiego _ przewodnlczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyiska _ Inspektor ds. Obslugr Rady I Kadr,
Zastepca Kierownika Urzedu Stanu Cywrtnego w tlzqAzie eminy iyLno--__" --
Obrady rozpoczeto o godz 15:OO, zakoiczono o godz..16:10

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bieze udzial 13 Radnych

Nieobecnii Gzegoz Rozentalski, Dariusz lGrbowski
- lista obecnosci stanowi zalacznik do protoKoru.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wegzynowski - W6jt Gmhy
2.P ani Zdzis+awa Kanicz

3.Pani Jolanta Jendrycka
- Skarbnik Gminy

- Sekretaz cminy
- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokotu

Porzldsk aesii:

Ad.l i 2 Otwarcle sesii i stwieJdzenie Drawomocno6ci obrad.
Obrady XXIV sesji Rady cmlny Rybno otworzyl o godz. 15tOO pan pjotr Kornatowski pizewodniczqca

Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, i2 obrady Rady Gminy sq rejestrowane za pomocq urzqozen
nagrywajqcych d2wiek.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzil, 2e po sprawdzeniu ttsty obecnosci,
na saliznajduje sie 13 radnych co stianowj kworum do podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad,3.Ustalenie porzadku obrad.

Pzewodniczqcy Rady przedstawil pozedek dzienny obrac,.

Porzedek obrad:

l.Otwarcie sesii.

2.Stwierdzenie paawomocno6ci obrad.

3.lJstalenie porzqdku obrad.

4.Przyiecie protokolu z Xxlll sesii Rady Gminy Rybno.
S.PodjQcie uchwal w nastgpujQcych sprawach:

1) zmiany Welotetniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na tata 2020-2032;

2) zmian w budzecie Gminy Rybno na 2O2O rok;

6.Wolne wnioski i zapytania,

T-zamnkiQcio se8ii.

Kierujqc nastepnie zapytanie o propozycjQ zmiany pozqdku obrad.



Wniosek o zmianq porzqdku obrad wni6sl-W6jt -Tomasz Wegrzynowski . wprowadzenie w pki 5

ppkt 3 projektu uchwaly w sprawie udzielenia dotacji celowei na realizacje prac konseMatorskich ptzy

kosciele parafiafnym p.w. Podwyaszenia Ktzyta Swietego w Koszelewach.

Po czym poddal pod glosowanie niniejszy wniosek

Rada Gminy w gliosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci 13

Radnych gloaami:

-,,z'a" - 13

- ,,przeciw' - 0

- ,,wstrzymuiqcych sie" - 0

Wniosek przyiela .

lmienny wykaz glosowania nad pzyieciem porzqdku obrad stanowi zalAcznik do protokotu.

Nastepnie poddal pod glosowanie porzqdek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na uatawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13

Radnych glosami:

-,2a" - 13

-,,p.zeciw'-0
- ,,wstrzymujqcych siQ" - 0
przyjeta porzqdek , K6ry z uwzglQdnieniem zmiany przedstawia sie nastQpuiqcol

l.Otwarcie ses.ii.

2.Stwierdzenie prawomocnoSci obftrd.

3.Ustalenie porzqdku ob.ad,

4.Przyjecie protokolu z Xxlll sesii Rady Gminy Rybno.

5.Podjecie uchwal w nastgpujqcych sprawach:
'1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2020-2032i

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2020 rok;

3) udzielenia dotacji celowej na realizacje prac konseMatorskich pzy kosciele parafialnym p.w

Podwy2szenia Ktzy2a Swigtego w Koszelewach.

6.wolno wnioski i zapytania.

T.Zamnklecie aeaji.

lmienny wykaz glosowania nad pE yjeciem porzqdku obrad stanowi zalecznik do protokolu.

Ad.4.Przviecie orotokolu z Xxlllsesii Radv Gminv Rvbno.

PtzyjQcie protokob z XXlll sesji Rady Gminy Rybno.

Przewodniczqcy Rady poinformowal, 2e wplynql wniosek €dnego Waldemara Reszki o sprostowanae

protokolu. Nastepnie odczytal tresd niniejszego pisma. PEypomnial zasady sporzqdzania protokciu

- wniosek stanowi zalacznik do orotokolu.



Radny - Waldemar Reszka wskazal, Ze w protokole nie uwzgledniono stwierdzenra wojta, ktOry
pona6sl, 2e rady Waldemar Reszka Zle reprezentuie mieszka6c6w.

Pzewodniczqcy Rady - piotr Kornatowski sprostowal, i2 stwierdzenie w6jta dotyczylo tego, 2e radny
Waldemar Reszka Zle slu2y mieszkaicom, nie bieze udzialu w posiedzeniach komisji. Zwrdcil uwage,
i2 intencje w6jta bylo raczej podkreslenie, Ze radni dyskutujq nad danq sprawq na komisji. ZaS
poruszona pzez radnego Waldemara Reszke kwestia udzaelania dotacji, zostata wyczerpulqco
wyja6niona podczas posiedzenia komisji.

Radny - Waldemar Reszka skazal 2e wljasnil na ostatniej sesji powody, dta kt6rych nie bierze
udzialu w posaedzeniach komisji. Stwierdzit, i2 nie pozwoli aby w6jt krytycznie ocenial jego
dzialalnosc, nje wskazujqc konketnych pzyklad6w potwierdzajqcych ten fakt.

Peewodniczecy Rady - Piotr Kornatowski podni6sr, 2e sesja jest rejestrowania. A zatem istniej
mo2liwosc odtwozenia zapisu. ZaS protok6l nie zawiera wiernego przekazu wypowieclzi os6b
zabierajecych glos. Pokrestil te2, 2e praca radnych nad procedowanym projektem uchwat odbrya sie
podczas pracy komisji czego efektem kofcowym jest podjecie uchwaly na sesji.

Rady - Waldemar Reszka zwr6cil uwage, 2e w spotkaniu w sprawie zmiany lokatizacji cOpS bralo
niewielu radnych i nikt nie kMykowal ich nieobecnoscj. ZaS wobec jego osoby podnosi sae
niewlasciwe reprezentowanie mieszkanc6w, co wedlug niego nie jest prawdq.

Pzewodniczqcy Rady - piotr Kornatowski odnoszqc sie do poruszanego spotkanE nadmienil, 2e
spotkanie nie bylo obowiqzkowe, za6 pzedmiot spotkania zostal szczeg6lowo przedstawtony ppez
Dyrektora jednostki. Nadmienil, 2e radny Waldemar Reszka pe ybyl z op6rnieniem na to spotkan|e, co
spowooowab ponowne przedstawienje sprawy.

Wdjt - Tomasz WQgrzynowski w odpowiedzi, zwracajqc sie do radnego Waldemara Reszka wyjasnil,
2e na ostatniej sesji poruszal sprawe, kt6ra szczeg6lowo zostala om6wiona na komisji. Gdyby rady
Reszka bral udzial w posiedzeniu komisji, nie byloby tych wypowiedzi.

Przewodniczecy Rady - Piotr Kornatowski pzypomnial wypowiedz w6jta, kt6ra mra mrejsce na
ostatniej sesji w kwestii podnovonej pzez radnego waldemara Reszke. ponownie odczytar wniosek
radego Waldemara Reszki zawierajqcego tres6 wnoszonej poprawki. ponadto zwr6cil uwage, 2e
wnoszony zap|s powtnten zostad rozbudowanv.

Radny - Sylwester Kasprowicz zwr6cil uwage, 2e wedlug niego nie jest to istotna kwestia. Sesja jest
nagrywana, jest mo2liwosc kazdorazowego jej odsluchania. ponadto podkreslil, 2e protok6l stanowi
zwiezle przedstawienje przebiegu sesji. podni6sl, 2e ka2dy radny jest zobowiazanych o udzialu i w
pracach organ6w rady .



Radny - Waldemar Revka peypomnial, 2e prctok6l nie zawiera podnoszonych pzez niego uwag.

Pzewodniazqcy Rady - Piotr Kornatowski odczytal tresc wniosku radnego Waldemara Reszki

zawierajqcego wnoszonq poprawke do protokolu (tres6 pisma w zalqczeniu do niniejszego protokolu).

Nastqpnie poddal pod glosowanie poprawke wniesionq pzez radnego Waldemara Reszke.

Rada Gminy w glosowaniu j.wnym na ustawowy sklad Rady t5 Radnych w obccno6ci 13

Radnych gliosami:

-.,2a" - 5
-,,prze'ciw'-6
- ,,wstrzymujqcych sie" -2
nie przyjela poprawki do p.otokotu z xxlllsesji Rady Gminy.

lmienny wykaz glcsowania nad przyjeciem protokofu stanowizaqcznik do protokolu.

W zwiqzku tym poddal pod glosowanie protokdl z Xxlll sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na u6tawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci 13

Radnych glosami:

-,,z'a" -'10
- ,,przeciw'- 0

- ,,wstrzymuiqcych sie" -3
przyjQla protokdl2 Xxlll sesii Rady Gminy.

lmienny wykaz gl,osowania nad pzyjeciem protokolu stanowi zalqcznik do protokoftl.

Ad.s.Podiecie uchwalw nasleouiacvch spruwach

'1. zmianv Wieloletniei Proonozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2020-2032

Pzewodniczqcy Rady- Pan Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Bogdana Wantowskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Bogdan Wantowski przedstawil opiniQ komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opjnia stanowi zafAcznik do protokoftr.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusjQ nad poektem uchwaly

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczecy Rady zamknql dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly peez wiceprzewodniczecq

Rady Gminy, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gliosowaniu iawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci 13

Radnych, gloaami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw'
-0 - ,,wstrzymujqcych sie"

podiet uchwale Nr XXIVI174/2020 w spEwie zmlany Wieloletniel Prognory Finan3owci Gminy

Rybno na lata 2020-2032.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.



lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

2l zmi.n w budlecie cminv Rvbno na 2020 rok
Pzewodniczqcy Rady- Pan Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Bogdana Wantowskiego o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Bogdan Wantowski pzedstawil opjniQ komisji statych o projekcie uchwaly.
Opinia stanowi zahcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan pioh Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.
Pytai nie wnaesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. po odczytaniu projektu uchwaly przez wiceprzewoonrczaca
Rady Gminy, poddal go pod gtosowanie

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady iS Radnych w obecnosci 13
Radnych, glosami:

-13.,,2a",
- 0 -,,przeciw"
.3 - ,,wstrzymujqcych si9,,

podiela uchwaQ Nr XXIV/175/2020 w sprawie zmian w budrecie Gminy Rybno na 2O2O rok
Uchwala stanowi zalacznjk do orotokofu.

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Bogdan Wantowski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokotu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.
Pytai nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. po odczytaniu projektu uchwaly przez wiceprzewoontczAcq
Rady Gminy, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gfosowaniu ,awnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnogci i3
Radnych, glo6ami:

-'13 - ,,2a",

- 0 - ,,pzeclw"
-0 - ,,wstrztfmuiqcych sie"
podlit uchwale V Xxlt178t2020 w sprawie udzietenia dotacji celowe, na realizaciQ pr.c
konserwatoEkich przy kosciele parafiatnym p.w. podwyiszenia Krzyra Swiqtego w
Koszelewach,

Uchwala stanowi zahcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizahcznjk do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokofu.

3) udzielenia dotacii cerowei na aearizacie grac konso.wato-kich przv ko6ciere parafiarnvm
p,w. Podwyiszenia Krzv2a Swieteqo w Ko6zelewach.

Przewodniczqcy Rady- Pan Kornatowski zwr6cit siQ do Radnego Bogdana Wantowskiego o



Ad.6.Wolne wnioski i zapvtania.

Glos zabrali:

Pzewodniczecy Rady - Piot. Korantowski zlotyl 2yczenia z oka4i Dnia Edukacji Narodowej

Radna - Joanna Sfupska w imieniu Rady Gminy pogratulowala W6jtowi - Tomaszowi

Wegzynowskiemu wyr62nia w rankingu ,,Perly Samozqdu'.

W6jt - Tomasz Wegrzynowski wskazal, Ze ranking ,,Perly Samotzqdu" organizowany jest przez

Dziennik Gazeta Prawna. Wyrazil podziekowania za otzymane gratulacje Nadmienr, 2e zaszczytne,

Gmina Rybno po raz kolejny zostala dostrze2ona w tak prestizowym rankingu Podkreslil, ze to efekt

pracy calego samoeqou.

Radny - Wojciech Pokret nawi+ujqc do spotkania w6jta z radnymi, kt6re odbylo siQ 7 pazdzietnika

2020 r. dotyczace pzeniesienia siedziby Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Rybnie, zwr6cil

uwage na fakt, i2 konsultacje w niniejszej sprawie powinny zostaa pzeprowadzone w szerszym

gronie.

Takie stanowisko zajql r6wnie2 radny - Bogdan Wantowskj stwierdzajqc, 2e to zbyt wazna sprawa,

aby rczpatrywadjq tylko w g.onie radnych.

Radny - Sylwester Kasprowicz podkreslil, 2e podczas poruszanego tu spotkania, udzial wziqla

Dyrektor Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Rybnie, kt6ra pzedstawila problem bazy

lokalowej osrodka oraz trudne warunki pracy p€cownik6w tej2e jednostki. Ponadto podzigkowal

wykonanie inwestycji w zakresie aktywnych znakdw na przejsciach dla pieszych. Poinformowal o

stanie wykonania funduszu soleckiego za 2019 rok.

PrzewodniczAcy Rady - Piotr Kornatowski nadmienil, 2e spotkanie dotyczqce zmiany lokalizacii

Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznejw Rybnie odbylo si9 na wniosek pracownik6w tej2ejednostki.

Radny - Waldemar Reszka zwr6cil uwage, ze mieszkafcy opowiadajq sie za utzymaniem

dotychczasowej lokalizacii GOPS.

W6jt -Tomasz wegzynowski wyjasnil, 2e jest to inicjatywa pracownik6w GOPS, a iego obowiqzkiem

bylo podjecie dzialaf w tej sprawie. Nie mniej jednak o tym zdecyduje Rada Gminy

Rady - Bogdan wantowski stwierdzil, 2e GOPS ma sluzyc mieszkancom, a nie pra@wnikom. Dlatego

decyzja w spEwie zmiany lokalizacji powinna zostad podjeta z uwzglednieniem opanii szerszego g.ona

os6b, a nie decyzjq kilku radnych. Zwr6cil uwage, ze planowana przez w6jta budowa pzedszkola w



Rybnje rozwiqzalaby problemy lokalowe GOPSU. Dotychczas zajmowane pomieszczenE mozna oy

wykozystaC na poteeby tej2e jednostki.

Radny - Sylwester Kasprowicz odnoszqc sig do wypowiedzi radnego Bogdana Wantowskiego
podni6sl, 2e o pzeniesieniu siedziby GOPS nie zdecydowalo czworo radnych. podkre6lil, 2e ci radni

wyrazilitylko swoja opinie w tej kwestii.

W6jt - Tomasz Wegeynowski wskazal, te decyzja w sprawie przeniesienia cOpS nie zapadla.

Poinfoamowal, 2e pracownicy zlo2yli wniosek o pzeniesienie plac6wki. Stwierdzil, 2e do podjecia

ostatecznej decyzji w tej sprawie jeszcze daleka droga i na chwilQ obecna sprawa ta nie powinna

stanowiC 2r6dla konfliktu. W kwestii poruszonej pzez radnego Bogdana Wantowskiego budowy
przedszkola zwr6cil sie o wskazanie Srodkow na zreatizowanie tej2e inwestycji. Bowiem, jak twierdzi

mo2na zrealizowaC te inwestycje ze Srodk6w bud2etu, ate kosztem innych inwestycji.

Radny - Waldemar Reszka zwrocil uwage, 2e podczas spotkania w poruszanej sprawie przedstawil

altematylvne rozwiqzanie lokalizacji GOPS tj budynek po bylej szkote w miejscowosci prusy. Jego

zdaniem to odpowiednie miejsce. Ponadto podkreslil, i2 podczas spotkania poruszono temar
warunk6w technicznych budynku, zapewniajqcych bezpieczne kozystanie z pomieszczei, miedzy

innym wykorzystanie znajdujecej sie w budynku widny_

Radny - Bogdan Wantowski nadmienil i2 podczas dzisiejszego posiedzenia komisji byla mowa o

kosztach budowy obwodnicy w Rybnie. Jego zdaniem, majec na wzgledzie poruszany problem, naleZy

wziqc pod uwagQ potzebe i pilno6d realizacji tej inwestycjj. Zapytal, czy podjete zostaly czynnosci

zmiezajece do realizacji pzedstawaonych gminie ustalefi kontrolnych Komisjj Rewizyjnej w zakresie

budowy kortu tenisowego w zabinach.

Radny - Rafal Gniazdowski stwierdzil, i2 jego zdaniem w kwestii zmiany tokalizacji cOpS powinny

zostac przeprowadzone szersze konsultacje spoleczne. Zwr6cil uwage, 2e dotychczasowa lokalizacja
jest najbardziej kotzystna dla mieszkadc6w. Dalej stwierdzil, le rozwa2enia wymaga sprawa budowy

przedszkola, majqc na wzgledzie istniejqce potzeby cOpS.

Radny - Sylwester l(asprcwicz poinformowal, 2e Komisja Rewizyjna zakoficzyta kontrote inwestycji w
zakresie budowy kortu tenisowego w Zabinach, czyniqc odpowiednie ustalenia w tej sprawie.

Na tym dyskusje zakoiczono.

Ad.T2amkniecie obrad.

O godz.12:30 Przewodniczqcy Rady Pan piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego porzEoKu

obrad - zamknql obrad XXlll sesjizwyczajnej Rady cminy Rybno.



Na tym protokol zakohczono

Protokolowata:

INSPEKTOR
(nal

,Lqr E ,i Sobf4nsko

Do ninielszego protokolu zahcznik fo.malny Blanowi nag.anie zawieraiQce obraz i diwiek.

Prowadzqcy obradJG


